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Cote Saint-Luc

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD
AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, COTE SAINT-LUC ON MONDAY,
MAY 29, 2017 AT 7:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
Z, Approval of Minutes from Regular Meeting of May 8, 2017 at 8:00 pm
3. By-law 2490 entitled: “By-Law 2490 to amend By-law 921 (already amended

by By-law 2159) regulating noise in the City of Cote Saint-Luc
» Resolution to waive the reading

e Adoption
4, Request for a Special Permit pursuant to By-law 921
5. By-law 2217-54 to amend the Zoning By-law no. 2217 of the City of

Céte Saint-Luc in order to reduce the actual limits of zone RU-67 and to
create within the former limits of zone ru-67, the new zone IR-20

e Adoption
6. Supply and Installation of Security Cameras for Pierre Elliott Trudeau Park
7. Approval of emergency expenses to repair the main air conditioning unit at
City Hall
8. Approval of the purchase of a firewall subscription service
9. Adjournment of the meeting
e
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VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLEE SI:-‘I'ECIALE DU CONSEIL SERA
TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, COTE SAINT-LUC, LE LUNDI
29 MAI 2017 A19 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions

2. Approbation des Procés-verbal de la séance ordinaire du conseil du
8 mai 2017220 h

3. Reglement 2490 intitule: «Reglement 2490 amendant le réglement 921 (déja
modifie par le réglement 2159) réagissant le bruit dans la ville de
Céte Saint-Luc»
e Résolution pour renoncer a la lecture

e Adoption
4, Demande d’un permis spécial selon le Réglement 921
5. Reglement 2217-54 pour amender le réglement de zonage No. 2217 de la

Ville de Céte Saint-Luc afin de réduire les limites actuelles de la zone RU-67
et de créer a l'intérieur des anciennes limites de la zone RU-67, la nouvelle

zone IR-20
e Adoption
6. Fourniture et Installation de Cameras de Sécurité dans le Parc Pierre Elliott
Trudeau
7. Approbation des dépenses pour des réparations d’urgence a la climatisation

a I'Hétel de Ville
8. Approbation d’une souscription a un service pour un pare-feu

9. Ajournement de la séance
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